
 

 

 
   

 
Spørgsmål om legepladsbudget - Utterslev Børnegård 

 

Kære Klaus 

Du har den 2. september 2024 på baggrund af en henvendelse stillet 
følgende spørgsmål til forvaltningen om legepladsbudget - Utterslev 
Børnegård: 

Er det korrekt, at der ikke er finansiering til indretning af 

udendørsfaciliteter til vuggestuebørn i forbindelse med omlægningen.  
Jeg erindrer, hvordan de første kvalitetsvurderinger af vores 

vuggestuer, som Charlotte Ringmose stod for, i høj grad satte fokus på 

den fysiske indretning af vuggestuer set i forhold til vuggestuebørns 

udviklingsbehov. Det virker som om, at det ikke er sket i forbindelse med 

omlægning af Utterslev Børnegård.  
Er der en forklaring? 

 

Besvarelse 

Der er afsat anlægsmidler til omdannelse af legepladsen til de ekstra 
vuggestuebørn. Opgaven skal i udbud, hvorefter der i tæt dialog med 
institutionen vil være mulighed for at igangsætte arbejdet med 
omdannelsen af legepladsen. 
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